

公告 NOTICE

新北市立圖書館 公告

坪林分館自 **115 年 8 月 20 日至 116 年 2 月 28 日**，因「坪林分館暨周邊公共設施景觀美化工程」閉館，閉館期間**另設置坪林分館臨時服務閱覽室**；提供服務，服務時間及地點如下：

時間	地點	服務時間
115/8/20~ 115/8/31	坪林分館 1 樓臨時服務閱覽室 坪林區國中路 3 號	週一~週日 9:00~17:00 (8 月 27 日休館一日)
如因開工日期機動調整，將另行公告正確遷移日期，請以現場公告為準。		
115/9/1~ 116/2/28	坪林茶業博物館(3 號展間)臨時 服務閱覽室 新北市坪林區水德里水簞淒坑 19-1 號	週一~週日 9:00~17:00 (休館時間每月第一個星期一)

閉館期間，請多加利用其他鄰近分館：

- (一)石碇分館：石碇區碇坪路一段 65 號，電話：(02) 2663-1354
- (二)深坑分館：深坑區深坑街 10 號 1 樓，電話：(02) 2662-3821

Pinglin Branch Temporary Closure Notice

Pinglin Branch will be temporarily closed from August 20, 2026 to February 28, 2027 due to the **Pinglin Branch and Surrounding Public Facilities Landscape Improvement Project**. During the closure, a Temporary Service and Reading Room will be provided. **The available services, service hours, and location are as follows:**

Temporary Service Counter info. :

August 20 – August 31, 2026(Library closed on August 27th)

1F Temporary Service and Reading Room, Pinglin Branch

No. 3, Guozhong Rd., Pinglin Dist.

Monday to Sunday, 9:00 AM – 5:00 PM

September 1, 2026 – February 28, 2027(Library closed on the first Monday of each month)

Temporary Service and Reading Room at the Pinglin Tea Museum, No.3 Exhibition Location

No. 19-1, Shuisong Qikeng, Shuideli, Pinglin District, New Taipei City

Monday to Sunday, 9:00 AM – 5:00 PM

If the schedule changes, the relocation date may be adjusted. Please refer to on-site announcements for the latest information.



新北市立圖書館
New Taipei City Library